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Zápisnica zo 40. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 22.3.2022 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci:    1. Michal Antal – prišiel o 18:10 

  2. Ing. Tibor Bábi 

  3. Zsolt Bóna 

  4. Ing. Zsigmond Fülöp 

  5. Andrea Jókai 

  6. Tomáš Miklós 

  7. Mgr. Kornélia Szalaiová 

  

Ospravedlnení: Róbert Nagy, František Szalay 

 

Program 40. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Prerokovanie plánovaného informačného večierka na  vyhodnotenie činnosti 

zastupiteľstva za predchádzajúce roky 

5. Žiadosti  

6. Iné  

7. Diskusia 

8. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Štyridsiate zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla starostka obce 

Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, že OZ je 

uznášaniaschopné. Informovala prítomných, že zasadnutie sa nahráva. 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 6 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš 

Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   



 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

 Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp 

 

HLASOVANIE:            

 

- za: 4 (Zsolt Bóna, Andrea Jókai, Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 2  (Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Poslanci OZ 

jednohlasne schválili program. 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 6 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš 

Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Prerokovanie plánovaného informačného večierka na vyhodnotenie činnosti 

zastupiteľstva za predchádzajúce roky 

 

Starostka oboznámila OZ, ako plánuje uskutočniť večierok. Témy by boli nasledovné: 

 

 vyhodnocovať sa bude činnosť za roky 2020 a 2021. Bolo to naplánované v každom 

roku, ale kvôli COVIDu sa to nemohlo usporiadať. 

 budú sa prezentovať hospodárske výsledky. Daňové priznanie je podané, vieme 

poskytnúť reálne údaje. 

 schválené dotácie, 

 iné investície z vlastných zdrojov, 

 kultúrne podujatia, 

 realizované dotácie. 

 

Poslanec Michal Antal prišiel o 18:10 hodine. 

 

Ak niekto z poslancov by chcel niečo prezentovať, má na to možnosť. 

 



Na konci bude aj diskusia, kde prítomní môžu klásť otázky. Pripravujeme technické veci, 

premietacie plátno, štvrtok sa plánuje zakúriť. 

 

Ing. Tibor Bábi, zástupca starostky sa pripojil k téme, že zo skúsenosti vie, že budú 1-2 

komentáre, ale ak je spätná väzba, to je dobre. Treba na to odpovedať pokojne, s logickým 

myslením.  

 

Pani starostka povedala, že budú určite otázky ohľadne komunálneho odpadu. V tomto 

novom systéme to prebieha už 1 rok, všetko vieme kontrolovať, na smetiarskom aute máme aj 

kameru. Všetky sporné otázky boli vyriešené, dohliadli sme na to a údaje prešli s 1 výnimkou. 

V jednotlivých dvoroch nie je možné naskenovať kódy. Mali sme s tým veľa práce, ale nebolo 

to zbytočné, lebo sme zredukovali odpad o 1/3 v tonách, ako aj počet vynesených smetných 

nádob. 

 

Možno, že budú aj rôzne nápady, ktoré sa môžu realizovať. 

 

5. Žiadosti 

 

 Júlia Tonková – výpoveď nájomnej zmluvy 

Pani Tonková chce vypovedať nájomnú zmluvu k 31.3.2022. Je pravda, že by sme 

museli čakať 1 mesiac, ale po vzájomnej dohode to nie je potrebné.  

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

 Valer Kovács – A-Z GASTRO TEAM – Žiadosť prenájom nebytových priestorov 

Jedná sa o tú istú miestnosť.  

 

Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová mala otázku ohľadne rekonštrukcii 

kultúrneho domu a ako by sa ich to dotklo? Pani starostka odpovedala, že ešte nie je 

schválená žiadosť, ale v takom prípade bude asi nutné na krátky čas, cca. 2 týždne 

prerušiť prevádzku baru. 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, či bude bar fungovať ako nefajčiarska 

miestnosť? Pani Zuzana Kovácsová reagovala na to, že momentálne to preberajú v 

tejto podobe, ale pomaly to chcú premeniť. 



 

OZ schvaľuje žiadosť na dobu 5 rokov od 1.4.2022 s tými istými podmienkami a 3 

mesačnou výpovednou dobou: 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Ing. Tibor Bábi, zástupca starostky sa pripojil k téme, poďakoval za dlhoročnú prácu v 

mene obce a želá veľa síl nasledujúcim nájomcom.  

 

6. Iné 

 

 Zvýšenie kapacity zberného dvora – žiadosť o dotáciu je podaná 

 

 Kultúrny dom – žiadosti o dotáciu na energetické úpravy ako aj na  vnútorné 

zariadenie, sociálne zariadenia sú podané 

 

 KULTMINOR – podaná žiadosť na nákup kníh, ďalej bude podaná do konca 

marca na kultúrne podujatia alebo na činnosť záujmových skupín.  

 ZSE - dnes bol posledný deň na podanie žiadosti na náučný chodník v areáli 

škôlky. Na podanie žiadosti poprosila riaditeľka MŠ starostku obce. 

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, či zo strany Csokonai je možné podať 

žiadosť? Dostala zápornú odpoveď, nakoľko dnes bol posledný deň. 

 

 Spomienková slávnosť zo dňa 15. marca – bola veľmi úspešná,  zúčastnili sa 

obyvatelia vo veľkom počte,  viacerí rodičia, vystúpili predškoláci aj školáci. 

 

 Príprava na Veľkú noc – chceli by sme ju organizovať 1. aprílový týždeň, kde by 

deti mohli vyrábať dekorácie a vystúpili by aj deti z citarového krúžku. 

 

 23. apríla bude organizovaný Deň poézie v obci Süttő. Čakajú vystupujúcich. 

 

 Deň zeme – 24. apríl – plánujeme aj zber odpadu 23. apríla v sobotu. 

 



7. Diskusia 

 

 Pani poslankyňa Andrea Jókai povedala, že pri ref. kostole sa zvyčajne postrekujú na 

jar gaštany. Postrek už viac rokov nebol vykonaný. Pýtala sa, či je to možné realizovať 

s hasičským autom? Firma DUFREX určite má potrebný stroj. 

 

 Stroj na opravu asfaltu – už sa ním pracuje, ide to veľmi pomaly, ale kvalitne. Najprv 

sa opravujú veľké jamy. V obci Patince a Kravany nad Dunajom už s ním pracovali, 

v obci Búč ešte nie. Každá obec už dávno vyplatila svoj podiel.   

 

 ZŠ – v tomto mesiaci potrebovali viac ako 5000 euro od obce, lebo sa zvýšila cena 

energie. Školský autobus funguje zatiaľ bezchybne. Napísané bolo splnomocnenie pre 

pána Arpáda Lajosa na obsluhu autobusu. On bude fakturovať. Pán poslanec Zsolt 

Bóna sa opýtal, či by nebolo lepšie, aby sme ho prijali na trvalý pracovný pomer? 

Panis starostka odpovedala, že pán Lajos to nechce a je to aj pre obec výhodnejšie.  

 

Ing. Tibor Bábi, zástupca starostky sa pripojil k téme a opýtal sa, či pán Alexander 

Nagy príde po chorobe späť? Dostal kladnú odpoveď, s pánom Lajosom sme mali 

predchádzajúcu dohodu, že ak je potrebné, zastúpi ho. 

 

 Ing. Tibor Bábi, zástupca starostky konštatoval, že zamestnanci obce pekne upratali 

areál školy. 

 

 OZ rozhodlo o vyhlásení volieb hlavného kontrolóra Obce Moča, výber bude 

17.5.2022: 

 

HLASOVANIE:  

 

- za: 7 (Michal Antal, Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, 

Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

 

10. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a štyridsiate zasadnutie OZ vyhlásila 

za ukončené. 

 

 



    Zapisovateľka:       Overovatelia:         Starostka: 

 

 

.....................................  .................................   ................................. 

Mgr. Emese Simonová                Ing. Tibor Bábi                           Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

               Ing. Zsigmond Fülöp 


